

Title (en)

Fitting for pivoting and tiltable wings with variable ventilation gap

Title (de)

Dreh-kippbeschlag mit variabler Spaltlüftung

Title (fr)

Ferrure pour battant oscillo-battant avec fente de ventilation variable

Publication

EP 0803627 A2 19971029 (DE)

Application

EP 97106194 A 19970415

Priority

DE 29607465 U 19960424

Abstract (en)

The fitting comprises a drive rod (2) which is guided along a rail (1) to which is linked a pivoting and movable pull-out arm (3). A support link (4) is arranged between the arm and the rail. A locking device (8), between the rail and the support link blocks or releases the swivel movement of the link, in relation to the displacement of the drive rod. The locking device has at least one blocking lever (10,11) pivot mounted on the rail and operated by a control cam (16) on the drive bar. The levers engage with a pinion (9) on the axle of the support link, and are mounted on adjacent bearing pins (12,13) on the rail.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Dreh-Kippbeschlag für Fenster, Türen und dergleichen mit einer an einer Stulpsschiene (1) geführten Treibstange (2) und einem an der Stulpsschiene schwenk- und verschiebbar angelenkten Ausstellarm (3) und einem zwischen Ausstellarm (3) und Stulpsschiene (1) vorgesehenen Stützlenker (4) sowie mit einer Anordnung zur Feststellung des Flügels in vorgebbaren Kippwinkellagen, wobei zwischen der Stulpsschiene und dem Stützlenker eine Sperreinrichtung (8) wirksam ist, die die Schwenkbewegung des Stützlenkers (4) in Abhängigkeit von der Verstellung der Treibstange (2) blockiert oder freigibt. <IMAGE> <IMAGE>

IPC 1-7

E05D 15/52; E05C 17/34

IPC 8 full level

E05C 17/28 (2006.01); **E05C 17/34** (2006.01); **E05D 15/52** (2006.01)

CPC (source: EP)

E05D 15/5205 (2013.01); **E05Y 2900/148** (2013.01)

Cited by

EP1149974A1; US11905767B2

Designated contracting state (EPC)

AT DE IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0803627 A2 19971029; EP 0803627 A3 19980916; EP 0803627 B1 20020619; AT E219547 T1 20020715; DE 29607465 U1 19970828;
DE 59707546 D1 20020725

DOCDB simple family (application)

EP 97106194 A 19970415; AT 97106194 T 19970415; DE 29607465 U 19960424; DE 59707546 T 19970415